



OATH OF ALLEGIANCE

SERMENT DE LOYAUTÉ

I, _____, assuming the office of Councilor of the Provisional Council of the Métis Nation of Ontario, solemnly swear to:

- faithfully serve the citizens of the Métis Nation of Ontario,
- to respect and safeguard the rights and liberties of its citizens,
- to abide by and protect the Metis Nation of Ontario's Statement of Prime Purpose, its Laws, Bylaws and policies, and
- to discharge strictly, conscientiously and with honour all duties that are bestowed upon me while serving in the office of Councilor.

Dated this _____ day of _____ in the year 2020.



Je, _____, qui assume la fonction d'un(e) conseiller/conseillère auprès du Conseil provisoire de la Nation Métisse de l'Ontario, jure solennellement d'être:

- d'être fidèle à la Nation Métisse de l'Ontario, de
- respecter et de protéger les droits et libertés de ses citoyens,
- d'obéir et de protéger les règlements et les politiques de la Déclaration des valeurs fondamentales, et d'aquitter strictement, consciencieusement et avec
- honneur toutes les fonctions qui sont conférés sur moi tout en servant dans l'office de conseiller.

En date du _____ 2020.

Signature

Métis Nation
of Ontario 